
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego

na 80. posiedzeniu Senatu
w dniu 7 lipca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia Jacka Paszkiewicza

Podczas dy¿uru senatorskiego zapozna³em siê z problemem niewystarczaj¹cej iloœci œrodków finan-
sowych przeznaczonych na rehabilitacjê najm³odszych dzieci z zaburzeniami wieku rozwojowego w wo-
jewództwie ³ódzkim.

Sytuacja jest powa¿na, poniewa¿ dwa tysi¹ce osiemset dzieci w £ódzkiem oczekuje na rehabilitacjê,
a œwiadczeniem objêtych jest tylko mniej wiêcej dwieœcie najm³odszych. Warto dodaæ, ¿e na przyk³ad
w województwie œl¹skim NFZ przeznacza siedmiokrotnie wiêcej pieniêdzy na rehabilitacjê najm³od-
szych z zaburzeniami wieku rozwojowego.

W zwi¹zku z tym zwracam siê z proœb¹ o przeanalizowanie przedstawionej sytuacji.

Krzysztof Kwiatkowski




